

For Immediate Release

New Board Director Appointed to Rick Hansen Foundation dedicated to removing barriers for People with Disabilities

October 3, 2023: Traditional territory of the xʷməθkʷəy̓əm (Musqueam) First Nation / Richmond, BC – Tamara Vrooman, Chair, Rick Hansen Foundation Board of Directors is proud to announce the appointment of John Ruffolo, effective October 3rd, 2023.

“The Foundation’s Board is further strengthened with the addition of John Ruffolo, given his extensive business knowledge and lived experience. I am pleased to have him join our team”, said Tamara Vrooman.

Please see below for a snapshot of the Foundations newly appointment director:

John Ruffolo (Toronto), is the Founder and Managing Partner of Maverix Private Equity, a private equity firm focused on technology-enabled growth and disruption investment strategies. John chairs the Investment Committee, guides the strategy of the firm, is deeply involved with fundraising and sourcing and leading investment opportunities, particularly within the technology industry. He led Maverix’s first investment in Viral Nation and sits on their board.

John is also the Founder of OMERS Ventures and Co-Founder and Vice Chair of the Council of Canadian Innovators.

As an active board member in the profit and not-for-profit sectors, John works with many leading innovative organizations including AI Partnerships Corp., engineering.com, OneEleven, the David Suzuki Foundation, the CIBC Foundation, the Royal Ontario Museum, Caldwell’s Top 40 Under 40, the Investigative Journalism Foundation, the SSB Dean’s Global Council (DGC) for the Schulich School of Business, and the Federal Government Global Hypergrowth Project.

For a complete Board listing please visit our website at RickHansen.com.

####

About the Rick Hansen Foundation

The Rick Hansen Foundation (RHF) was established in 1988, following the completion of Rick Hansen’s Man In Motion World Tour. For over 35 years, RHF has worked to raise awareness, change attitudes, and remove barriers for people with disabilities through initiatives such as the RHF Accessibility Certification™ program and the RHF School program. Visit www.RickHansen.com to learn more.

RHF Media Contact:

Cynnamon Schreinert, HartleyPR

604-802-2733

Cynnamon@hartleypr.com

Pour diffusion immédiate

Nomination d'un nouvel administrateur au conseil d'administration de la Fondation Rick Hansen, qui se consacre à éliminer les obstacles pour les personnes ayant un handicap

3 octobre 2023 : Territoire traditionnel de la Première nation xʷməθkwəy̓əm (Musqueam) / Richmond (C.-B.) – Tamara Vrooman, présidente du conseil d'administration de la Fondation Rick Hansen (FRH), est fière d'annoncer que John Ruffolo entrera en poste au conseil d'administration le 3 octobre 2023.

« Le conseil d'administration de la Fondation gagne encore en force avec l'arrivée de John Ruffolo, compte tenu de ses connaissances approfondies du monde des affaires et de son expérience vécue. Je suis heureuse qu'il se joigne à notre équipe », affirme Tamara Vrooman.

Ci-bas se trouve un aperçu du nouvel administrateur nommé par la Fondation :

John Ruffolo (Toronto) est fondateur et associé directeur de Maverix Private Equity, une entreprise de capital-investissement spécialisée en stratégies d'investissement en faveur de la croissance et de la perturbation technologiques. M. Ruffolo préside le comité d'investissement, pilote la stratégie de l'entreprise, contribue activement aux collectes de fonds ainsi qu'à la prospection et la gestion de possibilités d'investissement, en particulier dans le secteur des technologies. Il a réalisé le premier investissement de Maverix pour l'entreprise Viral Nation et siège à son conseil d'administration.

M. Ruffolo a également fondé OMERS Ventures et il est cofondateur et vice-président du Conseil des innovateurs canadiens.

Comme membre actif de conseils d'administration dans les secteurs à but lucratif et sans but lucratif, M. Ruffolo collabore avec de nombreux organismes novateurs de premier plan, y compris AI Partnerships Corporation, engineering.com, OneEleven, la Fondation David Suzuki, la Fondation CIBC, le Musée royal de l'Ontario, le Top 40 Under 40 de Caldwell, la Investigative Journalism Foundation, le conseil consultatif Dean's Global Council (DGC) de la Schulich School of Business ainsi que le Projet pour l'hypercroissance mondiale du gouvernement fédéral.

Pour obtenir une liste complète des membres du conseil d'administration, veuillez consulter le site Web sur RickHansen.com/fr.

####

Au sujet de la Fondation Rick Hansen

On a fondé la Fondation Rick Hansen (FRH) en 1988 après la fin de la Tournée mondiale Rick Hansen. Depuis près de 35 ans, la FRH travaille à sensibiliser davantage, à changer les attitudes et à éliminer les obstacles pour les personnes ayant un handicap grâce à des initiatives comme le Programme de certification en matière d'accessibilité de la FRH et le Programme scolaire de la FRH. Consulter www.rickhansen.com/fr pour en apprendre davantage.

Personnes-ressources pour les médias à la FRH :

Cynnamon Schreinert, Hartley PR
604-802-2733

Cynnamon@hartleypr.com